
Informace ze schůze staršovstva FS ČCE ve Veselí – 8. 1. 2025 

 
Co proběhlo, co je vyřízeno:  

- Farář a ses. R. Uhlířová informovali o návštěvě u br. kurátora Trnky. – Jeho zdravotní stav je vážný.  
- Farář vyřizoval pozdravy z návštěv – v Domově v Bystrém – a ze 4 domácností členů sboru, kde se 

konala pobožnost a vysluhování sv. večeře Páně.  
- Adventní koncert kapely Listověj byl úspěšný.  

o Dobrovolné vstupné pokrylo náklady. V kostele bylo teplo. Muzikanti odjížděli spokojení.  
- Byla podepsána smlouva o grantu na pořízení dataprojektoru a plátna pro sbor.  
- Staršovstvo jednalo o vybírání saláru, tj. peněz od členů církve na provoz sboru. – Budeme hledat 

nové možnosti. – Např. QR kód. – Doporučovat placení saláru trvalým příkazem z bankovního účtu 
(i jen malá měsíční částka 50 – 500,- Kč bude velmi milá). – Také připomínat, že se valorizuje kdeco, 
takže stokoruna na salár, placená před 30 lety, není dnes totéž.  

 
Přehled toho, co je před námi:  

-   5. 1. 2025 – od této neděle jsou BOHOSLUŽBY NA FAŘE.  
- 12. 1. – POSEZENÍ na faře – připraví Sulkovec.  

o V únoru se bude konat také až druhou neděli (9. 2.).  
 
Život sboru:  

- BIBLICKÉ hodiny – domlouváme průběžně.  
- Staršovstvo chystá VOLBU FARÁŘE – br. Potoček je pozván k pokračování služby. Pokud bude zvolen.  

o Byla podána žádost o stanovení velikosti úvazku (rozhoduje seniorát + synodní rada ČCE).  
 
Sbírky, finanční věci:  

- Nejbližší celocírkevní sbírka – na KŘESŤANSKOU SLUŽBU – odešleme jednu z lednových nedělních.  
- Trvá rozhodnutí staršovstva – uspořádat sbírku na středisko Diakonie ve VENDOLÍ (únor 2025).  
 
Brigády/stavební/technické/ věci:  

- Oprava PODLAHY mezi lavicemi v kostele – br. Just ml. z Ubušínku už chystá dřevo.  
- VÝVĚSKA u kostela – staršovstvo pověřilo faráře, aby ji vybral. – Je objednána (cena: 8 225,- Kč).  
- Po dobré zkušenosti s PLYNOVÝMI TOPIDLY v kostele staršovstvo zvažuje jedno topidlo pořídit.  
 
Různé:  
-  
 
   Příští schůze staršovstva – 12. 2. 2025.  


